
Møde i Tisvilde Lokalråd – tirsdag 4. juni 2024 kl. 18:30  

Hos Lis, Tibirkevej 15 

Deltagere: Claus Sabroe, Marianne Lassen, Stig Sølvbjerg Hansen, Charlotte Onø, Lis Freisner, Frederik Buchvald, Cajus Møller, Nikolaj Cederholm, Steen Johansen 

Referent: Frederik Buchvald 

Afbud/fraværende: Thomas Egholm, Kristian Rasmussen, Anders Nielsen 
 

 Hovedemner   

Punkt Formål mm. Hvem Til offentligt referat 

1. Årsmiddag – kan Kildegaarden den 
24/1-25? 

Stig   

2. Betaling af 15.000 kr. for brug af 
Birkepladsen til loppemarked – iht. 
mail 

Claus Kommunen har indgivet krav på betaling for leje af Birkepladsen til loppemarkedet på 
ca. 15000 kr. årligt sv.t ca. 1250 kr. på daglig basis. 
Lokalrådet mener ikke dette er rimeligt idet der er tale om non-profit arrangement 
som udelukkende er drevet af frivillige og at overskud gives til diverse lokale formål. 
Lokalrådet vil derfor rette henvendelse til rette kommunale instans.  

3.  Lokalplan ved stranden Frederik Lokalrådet vil indsende høringssvar i forhold til aktuelle Lokalplansforslag 532.01. 
Høringssvar fra Lokalrådet vil være tilgængeligt på hjemmesiden. 

4 Gribskovbanens 100 års jubilæum Frederik Lokalrådet er i sidste fase med planlægning af Gribskovbanens 100 års jubilæum i 
samarbejde med de andre lokale foreninger, Nordsjællands Veterantog og Lokaltog. 
Der vil blive reklameret for arrangementet på SoMe samt i Ugeposten samt hængt 
plakater op i byen og på stationen. 
Jubilæumsfesten bliver lørdag 13/7 fra kl. 9 – med forventede taler omkring kl. 11-12. 
Veterantog vil køre i pendulfart mellem Vejby og Tisvildeleje fra ca. 9.30 – ca. kl 15 
Program vil løbende blive opdateret på hjemmesiden. 

    

 

Punkt Formål mm. Hvem Til offentligt referat 

Har nogen deltaget 
i møder eller 
modtaget mails, 
der skal drøftes? 

Erhvervsforeningens GF 16/5 
 
Møde om naturlegeplads 15/5 – se 
referat mm. i mails. 

Claus 
 
Charlotte 

Lokalrådet (Claus) har deltaget i Erhvervsforeningens seneste generalforsamling hvor 
der blev valgt ny formand (Henrik Damgaard) samt bestyrelse. Lokalrådet ser frem til 
tættere samarbejde i fremtiden. 
 



Lokalrådet (Charlotte Onø) har deltaget i møde omkring Naturlegepladsen og dens 
fremtid – herunder muligheden for flytning til strandområdet/Naturrum. Indtil videre 
er nedsat en arbejdsgruppe der skal arbejde videre med det og Lokalrådet deltager 
med en repræsentant.  

Ansøgninger  Stig Yoga festival 2024 tildeles 5.000 kr. i støtte fra Lokalrådet. 

Økonomi  Stig  

Årshjulet Planer for den kommende måned 
gennemgås. 
● Evt. opdatering af årshjul 

Alle Lokalrådet kårer traditionen tro Årets Tisvildeborger 2024 i forbindelse med ”Tisvilde 
Går i Fisk” lørdag d. 8 juni.  

 

Punkt Formål mm. Hvem Til offentligt referat 

Loppemarked Hvordan gik 1. loppemarkedsdag? Claus, Stig 
Charlotte, 
Marianne, 
Steen, Eskil, 
Niels 

Loppemarkedet skudt i gang for sommeren 2024 og indtil videre med stor interesse for 
stadepladser. Således er næsten 80% af stadepladser solgt. Der er således fortsat 
mulighed for plads samt ”chancepladser” i juli måned. 

Sankt Hans  Nikolaj, Steen, 
Anders 

Program for Årets Sankt Hans arrangement vil være bål, tale og sang.  

Juletræstænding  Marianne, 
Eskil 

 

Lokalplaner, lokale 
bestemmelser og 
lokal forskønnelse 
 

 Frederik 
Claus, Anders 
Flemming 
West 
Lars Knudsen 
Svend 
Frandsen 
Chr. Friis 

 



(sygemeldt) 

Trafik   Charlotte, Lis, 
Rikke Njust, 
Christina, 
Per Mundus 

Lokalrådet har flere forslag til forbedring af trafiksikkerheden omkring Tibirkebro og 
tilstødende veje, hvilket er sendt til kommunen og politiet. Desværre har kommunen 
fortsat ikke responderet på vores henvendelse hvorfor fornyet rykker vil blive sendt. 

Skovgruppen  Nikolaj, Steen 
Thomas 

 

Kystsikring  Cajus  

Tisvildehuset  Lis, Cajus  

Grønne 
nabofællesskaber 

Kontaktperson er Bent Mariager, 
mobil 29364168. 

Steen  

Fællesmiddage  Ditte ønsker ikke at fortsætte som 
tovholder. Hvad gør vi? 

Cajus, Steen, 
Thomas, 
Marianne 

Lokalrådet mener fortsat at konceptet ”Tisvilde Spiser Sammen” er en utrolig god ide 
og indtil videre været en succes med god tilslutning. Desværre måtte seneste 
arrangement aflyses grundet manglende personer til at få det gennemført – da det 
indebærer arbejde med både madlavning, opdækning og oprydning. Lokalrådet vil dog 
arbejde videre på at vi igen efter sommerferien kan genoptage disse 
spisearrangementer. 

Skole  Anders  

TisvildeNyt Deadline 5. juli (konfirmeret af 
Søren Pape) 

Alle  

Kommende møder 
 

Efterår 2024: 
14/8 Steen 
3/9 Cajus 
2/10 Frederik 
6/11 Lis 
4/12 Stig  
Alle dage kl. 18.30 

Alle  

    

    



 


